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Roeselaarse boeren eisen excuses van
Gezinsbond
nieuws

Het Overlegcomité Landbouw Groot Roeselare eist verontschuldigingen van de
Gezinsbond. De plaatselijke landbouwers nemen het niet dat deze organisatie tijdens de
gemeenteraad opperde dat de boeren door de oprichting van vennootschappen de
gemeentebelastingen ontwijken. "Amper één procent van de landbouwers heeft een
vennootschap, het landbouwinkomen is het jongste jaar met een derde gedaald en
landbouwbedrijven worden belast via de onroerende voorheffing", reageren de boeren.
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Het Overlegcomité Landbouw Groot Roeselare eist verontschuldigingen van de Gezinsbond. De
plaatselijke landbouwers nemen het niet dat deze organisatie tijdens de gemeenteraad opperde dat de
boeren de gemeentebelastingen ontwijken.
Tijdens de gemeenteraad nam Jef Bevers, voorzitter van de lokale afdeling van de Gezinsbond, het
woord in verband met de gestegen belastingen. In zijn betoog zei hij dat "topmanagers,
zelfstandigen, landbouwers en vrije beroepen met hoge inkomens de voorbije jaren massaal gevlucht
zijn naar vennootschapsvormen om de hogere belastingsvoeten te ontwijken, te genieten van de
notionele intrestaftrek én om bovendien geen gemeentebelastingen te moeten betalen".
Daarmee trapte hij op de tenen van de Roeselaarse landbouwers. "Wij nemen het niet dat
gesuggereerd wordt dat Roeselaarse landbouwers massaal de gemeentebelastingen ontwijken",
klinkt het bij het Overlegcomité. "Amper één procent van de landbouwers heeft een vennootschap,
het landbouwinkomen is door de zware kostenstructuur het jongste jaar met een derde gedaald en
landbouwbedrijven worden belast via de onroerende voorheffing. Landbouwers gebruiken een grote
oppervlakte grond en hebben vaak heel wat bedrijfsgebouwen. Net deze worden via de onroerende
voorheffing zwaarder belast. De insinuatie dat landbouwers niet bijdragen aan de stadskas is dus
misplaatst. Wij vragen verontschuldigingen".
Die lijken er niet aan te komen. "Wij richtten ons enkel tot dat ene procent van de landbouwers die
wel proberen de belastingen te ontwijken en ik vind dus niet dat we in de fout gingen", reageert Jef
Bevers.(KS)
Lees ook: geVILT: Van boerderij tot landbouwvennootschap

http://www.vilt.be/gevilt/detail.phtml?id=1059
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